

《经典重现， 《老友记》 柯特妮·考克斯TikTok上再跳80年代舞蹈》

Courtney Cox still has the moves she first showed in Bruce Springsteen ’ s 1984 video for “ Dancing in the Dark. ”

考特妮·考克斯仍然保留着她在布鲁斯·斯普林斯汀1984年《Dancing in the Dark》MV中首次展现的舞步。



The “ Friends ” star famously appeared in Springsteen ’ s music video, jumping on stage to dance with The Boss. She ’ s recreated it for TikTok.

《老友记》中的明星曾在斯普林斯汀的音乐视频中亮相，跳上舞台与老板共舞。如今她在TikTok上重现了这一经典画面。

“ 1980 ’ s dancing...in the dark, ” Cox captioned the video.

考克斯在视频上配文：“ 1980年代的舞蹈……在黑暗中 ”。

In the clip, Cox starts dancing to the song “ Smalltown Boy ” by Bronski Beat, the song used to show us how parents danced back in the 80s.

在视频中，考克斯随着布朗斯基节拍乐队的《小镇男孩》这首歌开始跳舞，这首歌向我们展示了80年代父母们的跳舞方式。

After looking uncomfortable, Cox unzips her hoodie to reveal she ’ s wearing the same Springsteen T-shirt she wore in his video. She starts dancing to “ Dancing in the Dark, ” recreating her original moves.

在看起来有些不自在之后，考克斯拉开卫衣拉链，露出她在斯普林斯汀MV中穿过的同款T恤。她开始随着《Dancing in the Dark》这首歌跳舞，重现了她当年的舞步。

Her “ Friends ” costar Jennifer Aniston responded with emojis, while Jennifer Garner commented, “ You win! ”

她的《老友记》搭档詹妮弗·安妮斯顿用表情符号回应，而詹妮弗·加纳则评论道：“你赢了！”

Ali Wentworth called the dance “ iconic ” in the comments section.

艾丽·文特沃斯在评论区称这支舞“堪称经典”。

Cox was just 20 when director Brian De Palma picked her for the role after a casting call for the video, where she was plucked from the crowd to dance. The video was filmed at the opening night of Springsteen ’ s Born in the USA Tour in Saint Paul, Minnesota.

当时，考克斯只有20岁，导演布莱恩·德·帕尔玛通过选角招募她出演MV中的角色，她从人群中脱颖而出，被选中跳舞。该MV是在明尼苏达州圣保罗市斯普林斯汀“美国制造”巡回演唱会开幕之夜拍摄的。

重点词汇：

casting call 选角招募

emoji 表情符号

iconic 标志性的

unzip 拉开拉链

hoodie 连帽卫衣

